



## Kurt Haug

Deutschland/Germany

Geboren 1941 in Graz, Österreich. 1947–1955 Waisenhaus in Mannheim. 1955 Umzug nach Eckernförde; sieben Monate Seefahrt. 1957–1960 Lehre als Polsterer, daneben Prosa-Arbeiten, Landschaftsaquarelle, Stilleben, Porträtzeichnungen und Gedichte. 1961 nach einem Semester an der Muthesius Kunsthochschule in Kiel Beginn des Studiums der freien Malerei an der Hochschule der Bildenden Künste in Hamburg bei Professor Hans Thiemann. 1962 Unterbrechung des Studiums durch 18 Monate Wehrdienst. 1963–1968 Fortsetzung des Studiums bei Hans Thiemann. 1969–1974 freier Maler in Hamburg. 1974–2005 Professur für Freie Malerei an der Kunsthochschule Kassel. Lebt und arbeitet in Eckernförde.

Born 1941 in Graz, Austria. 1947–1955 orphanage in Mannheim, Germany. 1955 move to Eckernförde, Germany; seven months seafaring. 1957–1960 apprenticeship as upholsterer, beside prose works, watercolor landscapes, still lifes, portrait drawings and poems. 1961 studied one semester at the Muthesius Academy of Fine Arts and Design in Kiel, Germany. Afterwards studied painting at the Academy of Fine Arts in Hamburg under Professor Hans Thiemann. 1962 interruption of studies by 18 months military service. 1963–1968 continued his studies with Hans Thiemann. 1969–1974 freelance painter in Hamburg. 1974–2005 Professor of free painting at the Academy of Fine Arts in Kassel, Germany. Lives and works in Eckernförde.



**Angeline Schube II**, 2009, Öl und Eitempera auf Leinwand, 130x100 cm  
Angeline Schube II, 2009, oil and egg tempera on canvas, 130x100 cm